Rear Brake

Rear brake adjustment:

The stopper bolt (1) is provided to allow adjustment of the pedal
height. To adjust the pedal height, loosen the lock nut (2) and turn
the stopper bolt.

It is important to have the free travel checked regutarly. Correct free
travel is 2030 mm (3/4-1.1/4 in.}.

To check, rotate the wheel by hand and note the distance that the
pedal can be pushed before the brake starts to engage. Adjustment is
made by turning the nut (3) either in or out as necessary. Turning it
clockwise decreases the free travel.

Frein arridre

Réglage du frein arridre:

Le boulon d'arrét (1) sart & rdgler la hauteur de la pédale. Pour réglor
le freln arriére, desserrer le contredcrou {2} puis tourner la boulen
d'arrét.

Il est important que le jau libre du frein arridre solt vérifie régulidra-
ment, Le jeu |ibre correct est de 20—30 mm,

Pour vérifier, placer la moto sur sa bégullle contrele, faira tourner Ia
roue & la main et noter la distance que parcourt |‘extremitd de la
pddale lorsqu’elle est enfoncde, avant que |e frein entre en prise. Le
réglage est effectud en tournant |'écrou {3) vears l'intérieur ou Fextd-
rieur selon la nécessité. Pour diminuer [ jeu libre tourner dans e sens

de I'alguille d'una montre.
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